
v 

Verzonden: maandag 5 februari 2024 13:56 

Aan:| 

  (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Veiligheid Distripark 

Geachte raadsleden, 

Vorig jaar oktober vroegen wij n een tweetal commissievergaderingen uw aandacht voor de 

veiligheidsproblematiek in Rhoon-Noord, met name op en rond het Distripark. 

Na deze vergaderingen hebben enkele bewoners op uitnodiging van de burgemeester een 

gesprek met haar gehad, in welk gesprek de burgemeesters toegaf de klachten rondom het 

Distripark niet genoeg serieus te hebben genomen. 

Afgesproken werd dat er gewerkt zou gaan worden aan een structurele oplossing van het 

probleem, kortom een stevige aanpak van het illegaal parkeren en verblijven op het 

Distripark. 

Inmiddels zijn we zo’n 4 maanden verder, en kunnen we als bewoners aangeven nog geen 

enkele verbetering van de situatie waar te nemen. 

Nog steeds gedurende avonden en weekenden overvolle parkeerplaatsen. 

Nog steeds houden chauffeurs zich op in en om de aangrenzende woonwijk, hetgeen het 

gevoel van onveiligheid doet toenemen. 

Nog steeds wordt de Groenedijk dagelijks ondergepoept. 

Een tweetal foto’s zijn toegevoegd, zoals op deze foto’s te zien ziet de gehele Groenedijk er 

nog steeds uit: overal menselijke uitwerpselen. 

Als gemeenteraadslid bent u op 9 januari door middel van een raadsinformatiebrief 

geïnformeerd over de stand van zaken. 

Het college komt met een rooskleuriger verhaal dan de werkelijkheid. 

Wij hebben zaken geconstateerd zoals prostitutie, wapenhandel, verkoop van drugs en 

vuurwerkverkoop, en nog grijpt het college niet in. 

Waarom worden de parkeerplaatsen niet schoongeveegd? 



Het falend beleid van de gemeente blijkt ook uit het feit dat men nu schrikt van alle 

bevindingen, terwijl vooral ook de portefeuillehouder veiligheid constant de andere kant op 

keek en kijkt. 

Er wordt onder andere gesproken over geïntensiveerde inzet van Toezicht en Handhaving, 

waar wij als bewoners in de praktijk werkelijk niets van hebben gemerkt. 

Waarom blijven de parkeerplaatsen dan overvol? 

Waarom nog steeds dronken chauffeurs in de weekeinden door de wijken. 

In de RIB leest u dat er bekeuringen zijn uitgeschreven, maandelijks gemiddeld zo’n 50, 

‘houdt in gemiddeld minder dan 2 per dag terwijl de parkeerplaatsen overvol zijn. 

Dit is niet de afgesproken stevige aanpak, zet geen zoden aan de dijk! 

Ook wordt aangegeven dat de wijkagent Zeehavenpolitie vanaf 05.00 uur werkzaam is op het 

Distripark. Is zinloos, ook deze wijkagent dient juist te voorkomen dat er ‘s-avonds wordt 

geparkeerd! 

Dat er gekeken wordt naar fysieke maatregelen vinden wij prima, maar zolang er geen 

structurele oplossing is gevonden moet er niet achterover geleund maar doorgepakt worden! 

Zet desnoods verkeersregelaars in! 

Wie stopt deze ellende? 

Conclusie: 

De door de portefeuillehouder veiligheid gedane toezeggingen zijn nog steeds niet 

nagekomen. 

Inmiddels zo’n 4 maanden na de commissievergaderingen is het beeld in de wijk en langs de 

Groenedijk nog niet veranderd. 

Nog steeds overal smerigheid, chauffeurs laten in het bijzijn van wandelaars hun broek 

zakken en doen hun behoefte. 

En dan een college wat durft te stellen dat er sprake is van verbetering? 

Wij noemen dit disrespect richting de bewoners en wandelaars. 

Waarom geen doeltreffende actie, handhaven zoals afgesproken! 

Namens de bewoners. 
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